
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 23. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 111
Kan ministeren oplyse antallet af anmeldte arbejdsskader til Arbejdsmarkedets Erhvervs-
sikring i perioden 2010-2019? Ministeren bedes, herunder besvare følgende spørgsmål:
• Hvor mange sagerne blev anerkendt som en arbejdsskade?
• Hvor mange personerne med en anerkendt arbejdsskadesag fik tilkendt méngodtgørel-
se med over 5 pct. i méngrad?
• Hvor mange personer med en anerkendt arbejdsskadesag fik udbetalt erhvervsevnetab-
serstatning for erhvervsevnetab over 15 pct.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Gejl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand
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